

香港競走社 - 第二屆社長盃



報名表

*請用正楷填寫

(Official use only) Bid : _____

參與賽事組別 (請用 "✓" 選項)

- (A) 50 公里 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出世 (B) 六小時 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出世
 (C) 20 公里 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出世 (D) 10 公里 (男、女子青年組) - 1997 至 2000 年出世
 (E) 5 公里 (男、女子少年組) - 2000 至 2003 年出世

紀念 T 恤尺碼 (請用 "✓" 選項)

- 細碼 中碼 大碼 加大碼

交通安排 (請用 "✓" 選項)

- 乘搭由大會提供的穿梭巴士 費用為每位港幣 \$50 (來回)

選手資料

中文姓名： _____ 英文姓名： _____ 性別： _____
出生日期： _____ (年/月/日) 聯絡電話： _____
地址： _____
電郵地址： _____ 社員 (號碼： _____) 非社員 (請用 "✓" 選項)

緊急聯絡人資料

中文姓名： _____ 與參加者關係： _____ 聯絡電話： _____

報名費詳細

支票號碼： _____ 銀行： _____

劃線支票抬頭請寫上「香港競走社」，寄：[九龍鯉魚門馬背村 82 號 C](#)，信封請註明「第二屆社長盃」

免責聲明：本人是在完全明瞭上述活動的性質及體適能要求情況下報名參加，並願意遵守有關活動規則。同時，聲明本人身體健康及有能力參與上述活動，並願意承擔自身的意外風險及責任，及無權向香港競走社(及其他直接或間接與此活動有關人士/工作人員/組織)對本人參與上述活動而發生或引致之自身意外，死亡或任何形式的損失索償或追討責任。本人願意授權予香港競走社在不需要審查的情況及不需要本人另外同意下而可使用本人的肖像、姓名、聲線、個人資料及其他本人之版權作為香港競走社活動籌辦或推廣之用。

使用個人資料: 主辦機構擬使用閣下的聯絡資料，向閣下提供往後有關本社的最新資訊。

本人願意收到有關「本社活動」的最新資訊

本人拒絕收到有關「本社活動」的最新資訊

參加者簽署

日期

家長/監護人姓名及簽署 (18 歲以下參加者)

Hong Kong Race Walking Association



The First Walk 2017

Entry Form

*Please fill in the form with block letters (Official use only) Bid : _____

Race Category (Please mark with a "✓")

- (A) 50KM (Open) , born in or before 1996 (B) 6 Hours (Open) , born in or before 1996
 (C) 20KM (Open) , born in or before 1996 (D) 10KM (Junior) , born in 1997 - 2000
 (E) 5KM (Youth) , born in 2000 - 2003

Event T-shirt Size (Please mark with a "✓")

- S M L XL

Transportation (Please mark with a "✓")

- Shuttle Bus (from Lai Chi Kok MTR station) \$50 per person (round trip)

Participant Information

Name : _____ Gender : _____ Member Non-member (Please mark with a "✓")
Birth Date : _____ (dd/mm/yyyy) Telephone : _____ Email : _____
Address : _____

Emergency Contact

Name : _____ Relationship : _____ Telephone : _____

Entry Fee Details

Cheque No. : _____ Bank Name : _____

A **crossed cheque** should be made payable to "Hong Kong Racewalking Association" , and a stamped self-addressed envelope should be sent to [House 82C, Ma Pui Village, Lei Yue Mun, Kowloon](#) and marked "The First Walk"

I confirm and agree, to the fullest extent permitted by law, that I take part in these events entirely at my own risk and that I will not hold HKRWA or any sponsors of these events or any organization or person providing medical, catering, logistical, IT or other support or services for these events responsible for death or any injury or for any damages to or loss or destruction of property or any other economic loss or for any consequential loss, in any case arising from or connected with any accident or mishap or otherwise arising from or connected with these events; whether during or after these events, in preparation for it, traveling to or from it or otherwise. I will not compete unless I am physically fit and sufficiently trained. I acknowledge and agree that HKRWA may (without reference to and without prior approval of or any payment to any person) use, in any publicity material connected with the HKRWA (including but not limited to any website) or any photograph, film, videotape, record or visual or vocal reproduction of my participating in these events.

Use of Personal Data: The organizer intends to adopt your contact details to notify you the latest activities offered by the HKRWA

- I would like to receive information about "HKRWA Activity" in the future
 I reject to receive information about "HKRWA Activity" in the future

Participant's Signature

Date

Parent's/Guardian's Name & Signature (For person age under 18)

香港競走社 - 第二屆社長盃



(本比賽正申請為認可賽事)

賽事地點：	昂船洲 貨櫃碼頭南路
比賽日期：	二零一七年一月一日 (星期日)
報名截止日期：	二零一六年十二月六日 (星期二) * 以郵戳時間為準
報名方法：	填妥報名表格，連同劃線支票及一個貼足郵資的回郵信封 (多人報名可共用一個大回郵信封)，寄回： 九龍鯉魚門馬背村 82 號 C ，信封面註明「第二屆社長盃」 * 支票抬頭請寫「香港競走社」，切勿郵寄現金

項目

組別	名額	比賽限時	報名費 (港幣)	會員	非會員
(A) 50 公里 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出生	30 名	7 小時		\$ 400	\$ 500
(B) 六小時 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出生	40 名	6 小時		\$ 400	\$ 500
(C) 20 公里 (男、女子公開組) - 1996 年或以前出生	30 名	3 小時		\$ 250	\$ 350
(D) 10 公里 (男、女子青年組) - 1997 至 2000 年出生	30 名	80 分鐘		\$ 150	\$ 250
(E) 5 公里 (男、女子少年組) - 2000 至 2003 年出生	20 名	45 分鐘		\$ 150	\$ 250

集合地點、時間及交通安排

集合地點：	昂船洲 貨櫃碼頭南路盡頭 (近海上交通控制塔)
報到時間：	(A) 早上 8:30 (B) 早上 9:00 (C) 早上 10:00 (D)&(E) 中午 12:30
起步時間：	(A) 早上 9:00 (B) 早上 10:00 (C) 早上 11:00 (D)&(E) 下午 1:00
交通安排：	(1) 參加者可選搭由大會提供有限度的穿梭巴士 (由荔枝角港鐵站往來比賽場地)，費用為每位港幣 \$ 50 (來回) * 需預先購票或訂位，請於報名表格剔選 (2) 專線小巴 44M (荔枝角港鐵站往昂船路，距離比賽場地約二公里)

獎項及紀念品

獎項：	男、女子各組別的冠亞季軍將獲頒獎盃，殿軍至第七名則獲頒發獎牌
紀念品：	完成賽事的參加者，均可獲贈紀念 T 恤乙件

注意事項

- (1) 如某組別實際參與人數少於 3 人，則只有首名完成者獲獎勵。
- (2) 如賽事因天氣或其他因素導致取消，大會將退回百分之五十的報名費給予參賽者。
- (3) 參賽者個人保險需自行負責。
- (4) 所有費用不設收據服務。

計時晶片

- (1) 賽事將採用晶片計時，參賽者必須正確佩帶晶片比賽。

路線圖

- S：起步點
- T：折返點
- W：水站
- P：個人補給品
- R：報到處



Hong Kong Race Walking Association



The First Walk 2017

(Race sanction – proceeding)

Race Route :	Container Port Road South, Stonecutters Island
Race Date :	January 1, 2017 (Sunday)
Application Deadline:	December 6, 2016 (Tuesday)
Entry :	Return the completed entry form with a crossed cheque payable to "Hong Kong Racewalking Association" and a stamped self-addressed envelope (more stamp and large envelope for more than one applications), to House 82C, Ma Pui Village, Lei Yue Mun, Kowloon

Race Event

Category	Quota	Time Limit	Entry Fee (Hong Kong Dollars)	
(A) 50KM (Open), born in or before 1996	30 persons	7 hours	\$ 400 (Member)	\$500 (Non-member)
(B) 6 Hrs (Open) , born in or before 1996	40 persons	6 hours	\$ 400 (Member)	\$500 (Non-member)
(C) 20KM (Open) , born in or before 1996	30 persons	3 hours	\$ 250 (Member)	\$350 (Non-member)
(D) 10KM (Junior) , born in 1997 - 2000	30 persons	80 minutes	\$ 150 (Member)	\$250 (Non-member)
(E) 5KM (Youth) , born in 2000 - 2003	20 persons	45 minutes	\$ 150 (Member)	\$250 (Non-member)

Getting There

Meeting Point :	Container Port Road South, Stonecutters Island <i>close to the Marine Traffic Control station</i>
Registration Time :	(A) 8:30 a.m. (B) 9:00 a.m. (C) 10:00 a.m. (D)&(E) 12:30 noon
Start Time :	(A) 9:00 a.m. (B) 10:00 a.m. (C) 11:00 a.m. (D)&(E) 1:00 p.m.
Transportation :	(1) Shuttle Bus (from Lai Chi Kok MTR station), \$50 per person (round trip) <i>* Booking required, please tick the box on the entry form to book</i> (2) Public green minibus 44M, from Lai Chi Kok MTR station to Ngong Shung Rd., Stonecutters Island (about 2 km from the start point)

Awards and Souvenirs

Race Awards :	The champion, first runner-up and second runner-up of each category will be awarded trophies. The third to sixth runners-up will be receive medals
Souvenirs :	Upon completion of a race, you will receive an event t-shirt (sizes are available for selection while stocks last)

Noteworthy Items

- (1) If the number of finishers in a particular category is less than 3, only one prize will be awarded.
- (2) In case the event has to be cancelled due to inclement weather or other reasons, the HKRWA will refund 50% of the entry fee.
- (3) Personal insurance is responsible by the participants.
- (4) No receipt service.

Timing Chip

- (1) Chip timing system will be used in this race, participants need to wear this chips probably to time their results.

Route

- S** : Start Point
T : Turning Point
W : Water Station
P : Personal Drinks Station
R : Registration

